
Protokoll styremøte nr. 9/23

Sted: Algarheim skole Tid: Mandag 25.09.23 kl. 18.00
Møtet avsluttet: Kl. 20.30

Tilstede:, Anne Kristine Lind, Tone Gabler, Eva Mangseth, Turi Kobbhaug, Marit Furuseth,
Tove Lise Norbakk

Forfall : Linda Skalde, Rita S. Bjørkdahl,

Møteleder: Anne Kristine
Referent: Eva Mangseth

SAK Ansvar
79/23 Godkjenning av innkalling og saksliste

Vedtak:
Innkalling og saksliste til møte 25.09.23 ble godkjent.

Alle

80/23 Godkjenning av protokoll fra møte 28.08.23

Vedtak:
Protokollen ble godkjent.

Alle

81/23 Økonomi

Kasserer redegjorde for økonomien pr. dags dato.

Vedtak:
Redegjørelsen ble tatt til orientering.

Turi

82/23 Innkommet Post

1- Vi har fått svar fra Ullensaker kommune ang. bistand til ny nettside. Den ble avslått.

2- Skinnfellgruppen søker om 3000 kr til trykkblokker. - Søknaden godkjennes.

3- Vi er invitert til Frivillighetens dag. Tove Lise Norbakk møter.

4- Reidun Horgen ønsker at vi svarer på noen spørsmål ang rødlistearbeider. -
Turi Kobbhaug svarer på dette.

5- Vi har fått mail fra Viken fylkeskommune som ønsker at vi stiller til dialog og
erfaringssamling. Her er det obligatorisk oppmøte ettersom vi har fått tilskudd til

Alle



strikkekafè på Jessheim videregående skole.

6- Inspirasjonskurs for ungdom i Trondhjem velger vi å avstå fra. Det blir veldig dyrt
og er langt unna. Tilsvarende kurs kommer 2024 i Akershus.

7- Vi har fått beskjed om at vi får samme plass på julemarkedet i år som i fjor på Villa
Sole.

8- Kommunen takker så mye for deltagelse under Global Gathering og Barnas
kulturdag.

Vedtak:
Saken ble tatt til orientering.

83/23 Hva har skjedd siden sist.

Læringsverkstedet søm ønsker ikke at det skal være kurs i lokalene på onsdager. Det
blir trangt på det rommet de må være på når det er andre kurs. Vi tar dette til følge og
forsøker å ikke holde store kurs på onsdager.

Tone Gabler har kontroll på kursene som holdes.

Temakveld på Kløfta bibliotek 06.09.23 - Violakoften- hadde 31 besøkende

Strikkekafè på Jessheim bibliotek 14.09.23 hadde 7 besøkende.

Barnas kulturdag ble en stor success. Det ble laget nesten 100 hoppetau og mange
vennskapsbånd. Vi fikk inn vel 900 kr på lodd. Vi var 9 stykker fra oss, men kunne
med fordel vært flere.

Sømgruppe dagtid på Frivillighetssentralen må vurderes om den er levedyktig eller ei.

Vedtak:
Saken følges opp.

Alle

84/23 Deltakere på lokallagssamlingen 21.10.23

Tove Lise Norbakk deltar. Turi Kobbhaug deltar for Akershus Husflidslag. Vi forhører
oss om det er noen andre som også kan delta.

Vedtak:
Saken følges opp.

Turi

85/23 Arrangementskomitéen - møte

Linda, hva skjer?

Vedtak:
Saken følges opp.

Linda
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86/23 Dugnad
Vi må ha en dugnad i lokalene. Det er regionssamling på Gardermoen den 28 oktober
og de kommer hit på besøk. Vi avtaler dugnad mandag 02.09.23 kl. 14.00.

Vedtak:
Sakene følges opp.

Alle

87/23 Kurskatalog – våren 2024

● Korte kurs
● Jeans
● Bluse
● Overlock
● Matkursene

Vedtak :
Sakene følges opp.

Alle

88/23 Eventuelt:

Høstmarked : Anne Kristine Lind skal sende ut info til aktuelle personer. Vi trenger
flere gevinster. Arrangementskomiteen må kontaktes.

Julebutikken: Vi venter på svar om lokaler. Det er sendt purring.

Vårmarked : Blir 16 og 17 mars 1924.

Vi tenker det kan være en god ide å fylle opp kurs som det plass til flere på med
frivillige som bidrar i husflidslaget. Alle er enige om at dette er en god ide, da det vil
øke kompetansen til medlemmene som vi kan dra nytte av ved senere anledninger.

Reklamen for Øiesvold på nettsiden vår er fra feil Øiesvold-butikk og må rettes opp.
Fru Skogsletten har sagt hun vil være samarbeidspartner og må legges til på nettsiden.

Alle melder feil/endringer når man blir oppmerksom på dem.

Alle

Neste styremøte blir:Mandag 23.10.23 (Og deretter 20.11 og 11.12.23).

Eva Mangseth, ref.
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